
Zápisnica č. : 09-12-2022
z rokovania výboru Pozemkového spoločenstva bývalých urbarialistov v Liptovskom Trnovci

Termín konania : 08.12.2022
Miesto konania : kancelária pozemkového spoločenstva
Začiatok rokovania : 12.00 hod.
Ukončenie : 13.00 hod.
Prítomní podľa prezenčnej listiny : účasť 100 % 
Prizvaní :  Július Stodola – dozorná rada

     JUDr. Imrich Hronček
     Ing. Štefan Čajka – OLH
     Petronela Petříčková – admin. pracovníčka
      

Overovatelia zápisnice :  Milan Kello
     Ján Subulý

Hlasovanie :
za : 7 proti : 0 zdržal sa : 0

Rokovanie výboru bolo uznášania schopné.

Program :
1.Práce v lese
2.Plná moc JUDr. Durišová 
3.Dohoda s telekomom
4.MARA HOLIDAY RESORT s.r.o.
5.Zruby Rajec s.r.o.
6.Podnet na stavebný úrad
7.Výzva na rekonštrukciu ciest
8.Inventarizácia
9.Historická mapa
10.Stretnutie v Demänovej

Závery rokovania k     bodom programu 

k bodu 1 Práce v lese
Ing. Čajka informoval

 Ťažba dreva k dnešnému dňu je 2462,45 m³ dreva
 Odbyt dreva v objeme  2271,39  m³ dreva
 Nahlásená náhodná ťažba cca 140 m³ dreva
 Vysadili sme 14 000 ks stromčekov v rámci dotácie SPP a 4950 ks z vlastných zdrojov
 Boli ukončené práce v lese
 Dňa 16.11. bola vykonaná obhliadka dreva z Okresného úradu  odbor starostlivosti

o životné prostredie v Liptovskom Mikuláši a dnes sme začali s ťažbou

k bodu 2 Plná moc JUDr. Durišová
Ing. Hollý informoval o plnej moci pre JUDr. Durišovú

k bodu 3 Dohoda s telekomom
Ing. Hollý informoval 

 Dohodu som už podpísal a poslal poštou
 Po podpise vystavíme faktúru
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k bodu 4 MARA HOLIDAY RESORT s.r.o.
Ing. Hollý informoval 

 stále sa nám nepodarilo podpísať zmluvu

k bodu 5 Zruby Rajec s.r.o.
Ing. Hollý informoval  

 Zmluvy za cestu podpíšeme formou nájmu
 Na siete na 99 rokov
 Bude to cca 11 000,00 EUR

 bodu 6 Podnet na stavebný úrad 
Ing. Hollý informoval

 Obec dala tiež podnet na čiernu stavbu na oplotenie pozemku Mgr. Ingrid Zimáni
 Na konaní na stavebnom úrade sa Mgr. Ingrid Zimáni nezúčastnila
 Mali by sme dostať zápisnicu zo stavebného úradu 

k bodu 7 Výzva na rekonštrukciu ciest
Ing. Hollý informoval 

 Máme dve ponuky na manažment okolo výzvy 
1. PREMIER CONSULTING 3%
2. MP PROFIT PB 1,5%

Uznesenie:
Výbor Pozemkového spoločenstva bývalých urbarialistov v Liptovskom Trnovci  schvaľuje
zmluvu  o manažmente  projektu  na  výzvu  4.3  Podpora  na  investície  do  infraštruktúry
súvisiacej  s vývojom,  modernizáciou  alebo  s prispôsobením  poľnohospodárstva  a lesného
hospodárstva – operácia E: Investície týkajúce sa infraštruktúry a prístupu k lesnej pôde s MP
PROFIT BB v cene 21 050,00 bez DPH.

Hlasovanie :
za : 7 proti : 0 zdržal sa : 0

Uznesenie:
Výbor Pozemkového spoločenstva bývalých urbarialistov v Liptovskom Trnovci neschvaľuje
ponuku  na  zmluvu  o manažmente  projektu  na  výzvu  4.3  Podpora  na  investície  do
infraštruktúry súvisiacej s vývojom, modernizáciou alebo s prispôsobením poľnohospodárstva
a lesného hospodárstva – operácia E: Investície týkajúce sa infraštruktúry a prístupu k lesnej
pôde od firmy PREMIER CONSULTING v cene 40 500,00 bez DPH.

Hlasovanie :
za : 7 proti : 0 zdržal sa : 0

k bodu 8 Inventarizácia
Ing. Hollý informoval

 Dňa 05.12. sa uskutočnila inventarizácia bez zistených nedostatkov

k bodu 9 Historická mapa
Ing. Hollý informoval 

 Mapa je už v tlači
 Do konca roka by sme mali dostať výtlačky
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k bodu 10 Stretnutie v Demänovej
Ing. Hollý informoval 

 Zúčastnili  sme sa stretnutia   v Demänovej  s predstaviteľmi  NAPANT-u a s  novým
riaditeľom NAPANT-u

 Bol aj P. Vozárik a JUDr. Hronček

JUDr. Hronček
 Spochybnili sme zóny, musí sa vykonať nová zonácia
 Rozhodnúť musí celé PS nielen výbor

P. Vozárik
 Z našej strany bola vysoká
 Teraz sa to týkalo NAPANT-u, ale to isté čaká aj nás

Na záver rokovania  Ing. Hollý poďakoval za spoluprácu a svojmu nástupcovi poprial
všetko dobré.

 

Overovatelia :  Milan Kello
                         Ján Subulý

Zapísal :  Petronela Petříčková
Prepísal : Petronela Petříčková           

                                                                                                              –––––––––––––––
               Ing. Ľubomír Hollý

        predseda PS
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